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Agenda 
 
agenda items sta rt: 

9 / 2024 - Felles møte med Kvitsund 
Vi har felles møte med styret på Kvitsund fra 17:30 til 19:00.  
 
Her ble disse temaene satt på agendaen:  
  
*Gleder og utfordringer i skolehverdagen.  
*Personal - Hvordan oppleves stemningen i personalet? Behov/utfordringer knyttet til 
rekruttering av personell? 
*Markedsføring/promotering av skolen. Hvordan har midlene som ble gitt fra 
regionstyret blitt brukt/brukes? Erfaringer fra dette og besøk i felleskap i 
regionen/andre regioner.  
*Søknadstall for kommende skoleår (Om dette har kommet til møtet) 
*Opprettelse av ny linje, frluftsliv og andre spor man tenker når det gjelder å øke 
elevtallet i tiden fremover.  
*Utfordringer/innspill til regionen med tanke på samarbeid/hva vi kan jobbe sammen 
om.   
 
Rektor ved Kvitsund opplever en skole som er god på veldig mange måter, så en 
nesten ikke kan skjønne at det ikke er flere elever. Både ansatte og elever gir 
tilbakemeldinger om et positivt, godt miljø. Så er det alltid noen utfordringer, men 
det oppleves i det store og hele som at skolen er i et veldig godt spor.  
 
Noe av bakgrunnen for at en ikke har elever er nok synlighet. Det har vært jobbet 
intensivt med tilstedeværelse fra ansatte og elever på både Sørlandet og Vestlandet 
dette skoleåret. Det tror en har gitt og vil gi resultater. Samtidig er en veldig 
takknemlig for regionens bidrag med midler øremerket markedsføring av skolen (etter 

Dato 21.03.2024 
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salget av Norsjø Ungdomssenter).  
 
Besøkshelgen man nettopp hadde oppleves veldig positiv, og mange fikk et nytt syn 
på skolen etter helgen. Pr. nå ser det ut som en ligger på rundt fem flere elever til 
oppstartskullet, enn på samme tid i fjor. Det er en vesentlig oppgang, og så utrolig 
mye bedre enn om det hadde vært fortsatt nedgang.  
 
Det jobbes videre med utvikling av skolen og noe av det en ønsker å prioritere er 
arbeid knyttet til fundraising. Mange har et forhold til Kvitsund, og kunne nok tenkt 
seg å være med som fast giver på mindre eller større beløp. Her har en fått 
innspill/råd fra KNIF fundraising.  
 
Det nevnes i samtalen at det også kan være krevende å rekruttere lærere til noen 
stillinger, og spesielt yngre kandidater. Det kan man gjerne være med å be over 
fremover.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen om arbeidet på skolen, og gleder seg 
over den positive utviklingen i søknadstallene til høsten. Misjonssambandet sør 
ønsker å være en pådriver for å løfte frem Kvitsund og bidra der vi har mulighet til 
dette, også i tiden fremover.  
 
 

10 / 2024 - Nye normallover - Regioner i Norge 

Vi har fått tilsendt forslag til nye lover for regionene i Norge, i forlengelsen av 
vedtaket på GF i 2022. Disse skal til behandling på regionårsmøtet i april.  
 
Regionstyret kom med noen mindre og språklige forslag til endringer på utkastet til 
administrasjonen. Disse vil tas inn i forslaget som legges frem for årsmøtet.  
 
Vedtak: Regionstyret ber administrasjonen ta inn endringene som fremkom under 
møtet i forslaget til nye lover som legges frem for årsmøtet i Misjonssambandet sør.    
 
 
 

11 / 2024 - Årsmelding 2023 

Regionledelsen har laget utkast til årsmeldinger og presentert regnskap. Det er to 
avsnitt (Evjetun og Undeland) som dessverre ikke er klart. Dette blir lagt inn straks vi 
har det klart. 
Innkalling og sakspapirer til årsmøte 20/4 må sendes ut fredag 22/3 (dagen etter RS 
møte).  
 
Vedtak: Regionstyret godkjenner utkastet til årsmelding fra regionstyret og 
saksdokumenter som sendes ut til alle foreninger og felleskap i regionen.  
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=sW1MlJ5ttkmvxdG6q00S85YAEyoM&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=Ca1rymQWtEeqf4VI2Q3y7pYADviZ&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=tunVKHo4x0ycEyQvLt0DmZYAKjGm&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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12 / 2024 - Orienteringer 

*Fellesskapsutvikler, redusert stilling.  
  -Marit Andersen vil etter eget ønske redusere sin stilling i Misjonssambandet sør til 
20% fra 1. august.  
*Fjellhaug bedehus – nyplanting.  
  -Misjonshuset i Kristiansand og Fjellhaug bedehus er i samtaler om en 
nyplanting/replanting på Fjellhaug. Mer informasjon kommer om dette på et senere 
tidspunkt.  
*Permisjon - Ung voksen leder 
  -Ung voksen leder i Misjonssalen Grimstad har fått innvilget permisjon fra stillingen 
fra 1. august 2024 til 31. juli 2025. Etter ønske fra styret vil pastor overta 30% av 
stillingen i denne perioden. De resterende 10% (knyttet til bibelundervisning for unge i 
Kristiansand) vil det lyses ut et vikariat for.  

Vedtak: Regionstyret takker for orienteringene.  
 
 
agenda items end: 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=H54BbXNeNEKmsjQJQs0mhZYAGh6M&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4

